
Voorstellen C.C.Breda vergadering 9 september 2024 

Jan Breedijk 

1. Tijdens de najaarsvergadering van 2 september 2023 is een schriftelijk inkorfprotocol ingediend 

door mij en Wim Colsen. Dit zou door het bestuur besproken worden en tijdens de 

voorjaarsvergadering van 2 maart  2024 zou hier op worden terug gekomen.  

Ik mis dit agendapunt in de notulen van 2 maart 2024. (Ik was zelf afwezig tijdens deze vergadering). 

  

Pre advies bestuur : Het klopt dat dit is besproken maar is inderdaad vergeten om dit in de notulen 

te vermelden. Wat betreft het voorgestelde inkorfprotocol hieraan is in grote lijnen het afgelopen 

seizoen al aan voldaan. 

  

2. Evaluatie activiteitencommissie. 

 

Pre advies bestuur : Wij hebben als bestuur in de loop van het seizoen hier meerdere keren naar 

gevraagd. Jan van Wanrooij gaf hierop als antwoord, het is een beetje lastig maar zou contact op 

gaan nemen met Jhonny. Ook hiervoor werd dit jaar toegezegd dat € 600,00 beschikbaar was 

vanuit de kas. Wij hebben zelfs voorgesteld om dan evt. een ploegenspel te organiseren waarbij de 

activiteiten commissie zelf de ploegen kon samenstellen en wij voor het uitrekenen hiervan zouden 

zorgen. Maar ook hierop is niet ingegaan.  

 

3. Perspectief programmaspelers voor 2025? 

 

Pre advies bestuur : Met het oog op de voorstellen die nu hierover zijn ingediend menen wij dat 

wat u waarschijnlijk bedoeld voor 2025 duidelijk is. 

Anders graag uw voorstel op de vergadering verder uiteen zetten. 

 

Peter Heeren. 

Hierbij een voorstel: 

-  een met inkorf beperking 

- een zonder inkorf beperking met alle deelnemende duiven die met de inkorf beperking de officiële 

niet meer als 50 duiven met de inkorf beperking. 

Ik heb niets tegen Team de Weerd, maar ik denk dat er anders een leegloop komt in de CCBreda.  

We moeten wel een gezellige duivensport kunnen blijven behouden. 

Pre advies bestuur :  Zie eigen voorstel van Team de Weerd. 

 

Eric Berckmoes Team de Weerd 

 

Omdat we niet willen dat het clubgebeuren van de club CC Breda in het gedrang komt, zouden wij 

zelf graag voorstellen om Team De Weerd niet meer in de uitslagen 2025 op te nemen. 

 

Graag dit voorstellen in de volgende vergadering. 

 

Pre advies bestuur : Op voorhand zijn wij als bestuur van mening geen enkel lid dan ook te moeten 

beperken in hun hobby. Echter het verschil in de uitslagen van de C.C.Breda is de laatste tijd 

dusdanig groot dat er iets moest gaan gebeuren. De noodzaak hiervan werd door Team de Weerd 

zelf ook al meerdere keren voorgesteld in het belang van de vereniging en de liefhebbers in het 

algemeen. Wij waarderen en steunen dit voorstel van Dr. Henk de Weerd en zijn Team en danken 

hen hiervoor voor het meedenken en zoeken naar een oplossing hiervoor. 

 

 


